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 Protokół z LXXII sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 marca 2024 roku 

Protokół Nr LXXII/2024 

Z Sesji Rady Powiatu z dnia 27 marca 2024 roku 

Posiedzeniu Przewodniczył – Marek Ciąpała – Przewodniczący Rady Powiatu 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie – 09:00 

Zakończono o godzinie – 10:09 

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2024 rok, 

b) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kutnowskiego na lata 2024 – 2040, 

c) zmiany uchwały Nr 152/XXVI/16 Rady Powiatu w Kutnie z dnia 31 sierpnia 2026 roku 

w sprawie wprowadzenia „Regulaminu w sprawie wysokości oraz szczegółowych 

warunków przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz sposobu 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw nauczycieli i placówek dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Kutnowski”, zmienionej Uchwałą Nr 162/XXX/16 Rady Powiatu w Kutnie z 

dnia 2 listopada 2016 roku i Uchwałą Nr 69/XIV/19 Rady Powiatu Kutnowskiego z 

dnia 25 września 2019 roku oraz Uchwałą Nr 291/LV/22 Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 21 grudnia 2022 roku, 

d) przekazania Gminie Krzyżanów zadania w zakresie zarządzania odcinkiem drogi 

powiatowej Nr 2161E, 

e) określenia zadań, na które przeznacza się środki finansowe Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2024, 

f) nadania statutu dla Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Tęcza” w Kutnie, 

g) zmiany Uchwały Nr 149/XXV/202 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 30 listopada 

2020 r. w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo-wychowawczej typu 

socjalizacyjnego pod nazwą Placówka „Różany Zakątek” w Kutnie zmienionej 

Uchwałą Nr 239/XLI/22 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 9 marca 2022 r. 

3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Kutnie w 2023 roku. 

4. Zakończenie obrad. 

Punkt 1 

00:06:03 – 00:06:59 

Marek Ciąpała: 

Otwieram obrady LXXII sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. Serdecznie witam Państwa radnych. Witam 

pracowników Starostwa i zaproszonych gości. Na 21 radnych biorących udział w obradach sesji, 

obecnych jest 16 radnych. Tym samym stwierdzam prawomocność obrad. Szanowni Państwo, 

podczas tej sesji będzie miało miejsce niecodzienne wydarzenie, jakim będzie uhonorowanie Pana  
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Henryka Wojtana medalem „Zasłużony dla Powiatu Kutnowskiego”. Bardzo proszę, Pana Zdzisława 

Górecznego, Wiceprzewodniczącego Rady o przedstawienie wniosku. 

00:07:11 – 00:09:50 

(Wiceprzewodniczący Rady odczytuje wniosek, który stanowi załącznik do protokołu.) 

00:09:53 – 00:11:29 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Panu Wiceprzewodniczącemu. Proszę Państwa, za chwileczkę odczytam akt nadania. Po 

czym nastąpi uhonorowanie. 

(Przewodniczący Rady odczytuje akt nadania, który stanowi załącznik do protokołu.) 

Bardzo serdecznie zapraszam przed prezydium Starostę Kutnowskiego oraz wnioskodawcę celem 

uhonorowania Pana Henryka Wojtana. 

00:12:53 – 00:17:39 

Henryk Wojtan: 

Serdecznie chcę podziękować, Panie Starosto, za wyróżnienie mnie tak dużym odznaczeniem 

„Zasłużony dla Powiatu Kutnowskiego”. Z wdzięcznością przyjmuję to odznaczenie, ale muszę też 

powiedzieć, że należy się ono, nie tylko mnie, moim kolegom z NSZZ Solidarność (nieczytelny zapis) 

Stowarzyszenia Kolejarzy Honorowych Dawców Krwi, którzy w wielu sprawach mi pomagają, inspirują 

mnie do wielu zadań. W tym miejscu muszę… chcę podziękować koledze Andrzejkowi Olewnikowi, 

który zajmuje się promowaniem historii miasta Kutna, który zna moją działalność z podziemia… z 

podziemia bardzo dobrze. Chcę podziękować koledze Grzesiowi Pasińskiemu, który jest moim 

prezesem działaczy opozycji antykomunistycznych. I teraz rok… rok 1980, rozpocząłem właśnie pracę 

na kolei. W 81 został wprowadzony stan wojenny i tam zostałem włączony w struktury podziemnej 

solidarności. Rozpocząłem swoją działalność właśnie zetknąłem się z (nieczytelny zapis)… z kolegą 

Jasiem Tomczakiem, z którym razem właśnie prowadziliśmy pociągi. Janek współpracował właśnie 

blisko z księdzem, śp. księdzem Marianem Lipskim, dlatego wiele rzeczy robiliśmy z polecenia księdza 

Lipskiego. Przewoziliśmy bardzo dużo ulotek z podziemia, wymieniliśmy się nimi z innymi 

maszynistami. To właśnie przewoziliśmy, tak jak było powiedziane, na trasie Kutno, Poznań, Wrocław, 

Łódź, Warszawa, Płock. Bardzo dużo książek przywoziłem na przykład z ulicy Opaczewskiej z 

Warszawy. To były książki z drugiego obiegu. Były wydawane w ogóle w Gryfie, w Londynie. Mam 

jeszcze, jeszcze mam parę książek, bo bardzo dużo rozprowadziłem. Koledzy ode mnie brali te książki. 

Była wydawana właśnie Gazetka Podziemia… „Gazetka Podziemna” też Solidarności, gdzie SB na 

przykład już w Warszawie, mam nawet notatkę, gdzie już wiedziało, że w Kutnie jest wydawana 

gazetka, tylko nie mogą dotrzeć do… do, kto ją wydaje, kto ją właśnie wydaje tą gazetkę. I powiem 

tak, w roku 89, 4 czerwiec odbywają się tzw. wolne wybory i to nas uratowało, bo już dowiedziałem 

się, że za nami zaczęło chodzić SB. Jeszcze dowiedziałem się od pana z IPN-u, który już powiedział, że 

dotarli do notatek, co SB napisało, że… że Janka Tomczaka i Henryka Wojtana trzeba uciszyć. Jestem 

działaczem opozycji, właśnie prezesem, jak było powiedziane, w Katolickim Stowarzyszeniu i byłem 

założycielem… założycielem Katolickiego Stowarzyszenia w 1994 roku. Jestem, tak jak już też było 

powiedziane, chorążym sztandaru. Uczestniczę w tych obchodach. Jeździmy co roku do Lublina, kiedy 

to kolejarze pierwsi przyspawali pociąg do szyn, kiedy właśnie było napisane, że tu idzie farba, a się  
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okazało, że to szła żywność, szynka do… do Rosji. No jestem honorowym członkiem honorowych 

dawców krwi i w akcjach czynnie uczestniczę. Tak jak było też powiedziane, na dworcu też 

pomagałem uchodźcom. No i mówię tak, w 2019 roku otrzymałem Krzyż Wolności i Solidarności i w 

2023 otrzymałem Krzyż Kawalerski Orderu Odrodzenia (nieczytelny zapis). Te Krzyże otrzymałem od 

Pana Prezydenta RP, Pana Dudy. Odznaczenia, były też oznaczenia Krzyż Kawalerski Orderu 

Odrodzenia Polski. Otrzymało nas kilka osób. Były oznaczenia pośmiertne. Kilka osób otrzymało Krzyż 

Komandorski Odrodzenia Polski. Między innymi kolega Grzesiu Pasiński. Otrzymał także odznaczenie 

pośmiertnie ksiądz Marian Lipski, który odebrała Pani Dyrektor Szkoły w Osuchowie. I muszę to 

powiedzieć, tam jest żywa pamięć, jest… w ogóle szkoła ma nadane imię księdza Mariana Lipskiego i 

my byliśmy zaproszeni. Pojechaliśmy jako delegacja trzy osoby, gdzie była otwierana Izba Pamięci 

Księdza (nieczytelny zapis). W 2005 roku zmarł ksiądz Lipski, a tam jest do dzisiaj żywa pamięć, co 

mnie uderzyło. O księdzu Lipskim tam… tam wszyscy wiedzą o wszystko, o księdzu (nieczytelny zapis), 

a co jeszcze muszę powiedzieć. Byliśmy wtedy, była wtedy telewizja i jak się dowiedzieli, byliśmy 

bardzo czuli, bardzo mile przyjęci przez Panią Dyrektor, Pana Burmistrza, jak dowiedzieli się, że my 

jesteśmy z Kutna, że jesteśmy delegacją, no do nas tak, no nie wiedzieli jak nas przyjąć, tak byliśmy 

bardzo mile przyjęci. I teraz już na koniec, raz jeszcze pragnę podziękować Wysokiej Radzie. Dziękuję 

Panu Staroście Danielowi Kowalikowi, Panu Markowi Ciąpale Przewodniczącego Rady Powiatu, że 

jestem godny do noszenia honorowej odznaki „Zasłużony dla Powiatu Kutnowskiego”. Dziękuję 

bardzo. 

00:17:43 – 00:17:52 

Marek Ciąpała: 

Jeszcze raz, bardzo serdecznie dziękuję Panu Henrykowi i gratuluję wyróżnienia. Zarządzam 5-

minutową przerwę. 

00:24:54 – 00:28:33 

Marek Ciąpała: 

Wznawiam obrady po przerwie. Chciałem Państwa Radnych poinformować, iż w dniu 22 marca 2024 

roku wpłynął wniosek od Zarządu do Przewodniczącego Rady z prośbą o zwołanie sesji na podstawie 

art. 15, ustęp 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym z przedstawionym 

porządkiem obrad. Przedstawię teraz Państwu porządek obrad. 

(Przewodniczący odczytuje wniosek od Zarządu, który stanowi załącznik do protokołu.) 

Punkt 2a 

00:28:34 – 00:28:50 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2a. Jest to podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 

budżecie powiatu na 2024 rok. Projekt uchwały otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. 

Proszę Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

00:28:51 – 00:35:19 

Jolanta Skowrońska: 



5 
 

Protokół z LXXII sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 marca 2024 roku 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

powiatu na 2024 rok jest związany ze zmianą planu dochodów budżetu, planom… planu przychodów, 

planu wydatków, w tym zadań inwestycyjnych. I tak odpowiednio, dochody ulegają zwiększeniu o 

łączną kwotę 337 363,48 zł. Po pierwsze, zgodnie z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 zwiększa 

się dochody o 6 000 w dziale… w rozdziale „gospodarka gruntami i nieruchomościami”. Następnie 

wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Wojszycach - zwiększenie dochodu z tytułu 

odpłatności za pobyt mieszkańców w domu o 69 000 i zwiększenie w dochodach majątkowych 

środków otrzymanych z Polskiego Ładu, zwiększenie na promesy na modernizację dróg o kwotę 262 

363,48 zł. Przychody ulegają zwiększeniu o kwotę 144 481,83 zł z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych. 

Przychody ogółem po zmianach stanowią kwotę 21 890 826,11 zł. Załącznik nr 3 obrazuje zmiany, 

które nastąpiły w planie wydatków. I tak odpowiednio, w rozdziale „drogi publiczne powiatowe” - 

zwiększenie o 262 363,48 zł i ma to związek z zadaniami inwestycyjnymi. Następnie następują zmiany 

w… w rozdziale „Komendy Wojewódzkie Policji”. Następują, i zmniejszenia, i zwiększenia, które 

omówię przy zadaniach inwestycyjnych. 6 000, które pochodzą z tytułu zwiększonych dochodów w 

Zespole Szkół nr 2. To jest też związane z zadaniami inwestycyjnymi, 6 000. Dom… Dom Pomocy 

Społecznej - zwiększenie wydatków bieżących o 69 000. Następnie zwiększenie wydatków w związku 

z realizacją przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie aktywnego samorządu - zwiększenie o 74 

786,97 zł i zwiększenie dla Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w „Tęczy” wydatków bieżących o 

kwotę 20 745 zł. Zmiany w załączniku inwestycyjnym następują. Po pierwsze, zwiększa się 

dotychczasowe zadanie pod nazwą „Modernizacja dróg powiatowych nr 2172E, 2110E i 2161E” o 

otrzymaną promesę 262 363,48 zł. Następnie zmiany w zadaniu „Adaptacja i wyposażenie 

pomieszczeń do ćwiczeń siłowych oraz doposażenie w sprzęt teleinformatyczny Komendy 

Powiatowej Policji w Kutnie” - zdjęcie zadania na kwotę 150 000. Wprowadzenie zadania pod nazwą 

„Zakup samochodu segmentu C w wersji oznakowanej dla Komendy Powiatowej Policji w Kutnie” - 90 

000. Pozostałe Komenda wnioskowała o przełożenie na zadania bieżące. I kolejna, ostatnia zmiana w 

załączniku inwestycyjnym, wprowadzenie nowego zadania pod nazwą „Rozbudowa systemu 

monitoringu w Zespole Szkół Zawodowych nr 2 w Kutnie” - 6 000 zł. Załącznik nr 5 przedstawia 

dochody i wydatki finansowane… dochody pochodzące z Polskiego Ładu i wydatki nimi finansowane, 

czyli po stronie dochodów i wydatków wprowadzenie promesy na kwotę 262 363,48 zł. Ostatni 

załącznik przedstawia zmiany w planie dotacji udzielonej z budżetu powiatu w 2024 roku. One są 

związane z… ze środkami otrzymanymi z Funduszu Pomocy na Pomoc Obywatelom Ukrainy. I tak 

odpowiednio: Technikum Zakładu Doskonalenia Zawodowego w Warszawie, Centrum Kształcenia w 

Kutnie – 2… zwiększenie o 2 391 zł, następnie Technikum o kwotę 1 119 zł, Szkoła „Pascal” - 1 069 zł, 

ZDZ w Kutnie - 2 483 zł, Stowarzyszenie Przyjaciół Szkół Katolickich o 1 048 zł. Dotacje dla organizacji 

pozarządowych: Parafia Rzymskokatolicka w Bedlnie - 6 000, Stowarzyszenie Absolwentów i 

Przyjaciół II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Kasprowicza w Kutnie - 6 000, Fundacja „Niebieski 

Wiatrak” - 4 250, Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Kutnowskiej - 6 000, Stowarzyszenie „Hospicjum 

Kutnowskie” - 44 000, Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych „Szansa” – 14 000, Parafia 

Rzymskokatolicka w Bedlnie - 7 000, Stowarzyszenie „Złoty Wiek” - 7 000, Trzy Wieże Historyczne - 5 

000, Stowarzyszenie Wędkarskie Oporów - 6 000, Akademia Sportów Walk i Rekreacji „Alex Kutno” - 

7 000, Fundacja Wespół - 6 000, Fundacja Piotra Reissa - 6 000, Stowarzyszenie Lokalne Salezjańskiej 

Organizacji Sportowej Salos w Woźniakowie - 6 400 i ostatnie -  Społeczne Towarzystwo Sportowe 

„Lechita” - 7 000. I to są wszystkie zmiany, jeżeli chodzi o przedmiotowy projekt uchwały w sprawie 

dokonania zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. Dziękuję. 

00:35:20 – 00:35:29 
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Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Skarbnik. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w przedmiotowej sprawie? 

Pan Radny Krzysztof Debich, proszę bardzo. 

00:35:32 – 00:36:03 

Krzysztof Debich: 

Pani Skarbnik, ja rozumiem, że w załączniku nr 6 - zwiększony ten plan wydatków, dotacji celowych, 

tak mi się wydawało, do któregoś momentu, jak go czytałem, że ta mniejsza czcionka to jest to 

zwiększenie tych dotacji celowych. To było na stronie drugiej, a potem Pani odczytała na końcu to, co 

udało mi się wyłapać normalnej wielkości czcionką jest właśnie np. to Społeczne Towarzystwo 

Sportowe „Lechita” itd. - 7 000 zł. To jest zwiększenie? Było zero w tych dotacjach celowych? 

00:36:03 – 00:36:32 

Jolanta Skowrońska: 

Panie Radny, te dotacje są udzielane i finansowane z wcześniej ustalonych rezerw na poszczególne 

obszary działań, więc uruchomiona rezerwa z poszczególnego zadania i udzielona dotacja. A to, że 

czcionka, powiem szczerze, że nawet nie zwróciłam uwagi, że czcionka jest w jednej pozycji mniejsza, 

w innej większa. 

00:36:32 – 00:36:43 

Krzysztof Debich: 

Czyli te dotacje celowe, które zostały przeznaczone dla tych poszczególnych organizacji, które są w tej 

tabeli, które Pani odczytała, to jest zwiększenie od zera do tych wartości, tak? 

00:36:43 – 00:37:12 

Jolanta Skowrońska: 

Tak, dokładnie tak. Zawsze z rezerwy są uruchamiane, przepraszam, dotacje. Natomiast przy 

najbliższej sesji jest przedstawiany załącznik w jednolitym tekście, jak one się przedstawiają już po 

zmianach. Więc odczytałam wszystkie, które zostały udzielone dotacje dla poszczególnych, czy 

organizacji, czy szkół niepublicznych. 

00:37:13 – 00:37:37 

Krzysztof Debich: 

Czy to jest po prostu... Nie skopiowało się, że w niektórych miejscach tam, gdzie są (nieczytelny zapis) 

dotacji podmiotowej i przedmiotowej, np. powiat czeski nie ma kresek, jest puste pole, powiat 

gostyniński, a w innych miejscach jest to ta kreska wstawiona. Czyli (nieczytelny zapis), jak rozumiem, 

tych odpowiednich dotacji to po prostu wynikało z nieskopiowania tej kreski, tak? 

00:37:37 – 00:38:17 

Jolanta Skowrońska: 
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Tak, Panie Radny, ponieważ załącznik dotacyjny, tak jak zerknąłby Pan na pierwszą jego stronę, jest w 

podziale na kwoty dotacji podmiotowej. Następna rubryka jest przedmiotowej i celowej i w 

zależności od tytułu, jakie dana organizacja ma udzieloną dotację, w podziale, tak jak powiedziałam, 

na podmiotowe, przedmiotowe i celowe, w tej rubryce się odpowiednia dotacja znajduje w jej 

kwotach. Czyli tak jak wspomniał Pan, chociażby o powiecie gostynińskim, jeżeli ma udzieloną dotację 

powiedzmy podmiotową to nie ma przedmiotowej, bądź celowej. 

00:38:18 – 00:38:23 

Krzysztof Debich: 

No ale tu jest, nic nie jest wpisane w powiecie gostynińskim w dotacji, kwota dotacji podmiotowej. 

00:38:24 – 00:38:26 

Jolanta Skowrońska: 

Powiat Gostyniński. 

00:38:26 – 00:38:31 

Krzysztof Debich: 

Na pierwszej stronie, załącznik nr 6. 

00:38:32 – 00:38:34 

Jolanta Skowrońska: 

Na pierwszej stronie, załącznik nr… 

00:38:34 – 00:38:35 

Krzysztof Debich: 

Tak, 2320. 

00:38:37 – 00:38:42 

Jolanta Skowrońska: 

No Powiat Gostyniński ma 10 500 - kwota dotacji celowej. 

00:38:44 – 00:38:54 

Krzysztof Debich: 

A u góry jest kwota 17 500 z rozdziału 80117 i w pozycji „kwota dotacji podmiotowej” nie ma kreski.  

00:38:57 – 00:39:02 

Jolanta Skowrońska: 

To po prostu nie ma kreski. Ma Pan słuszną rację, ale nie ma kwoty. 

00:39:03 – 00:39:06 
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Krzysztof Debich: 

No właśnie, dlatego się pytam, bo nie wiem, czy nie została skomentowana kwota, czy… 

00:39:05 – 00:39:12 

Jolanta Skowrońska: 

Nie to są dotacje celowe na dany cel przeznaczenie. 

00:39:12 – 00:39:17 

Krzysztof Debich: 

Okej, czyli rozumiem, że w tych miejscach tam, gdzie nie ma tej kreski, to po prostu powinna być 

kreska i tylko tyle, tak? 

00:39:13 – 00:39:14 

Jolanta Skowrońska: 

W tych miejscach nie. 

00:39:18 – 00:39:24 

Jolanta Skowrońska: 

Tu powinna być kreska, może być również puste miejsce. Nie ma to znaczenia, znaczy nie ma kwota 

dotacji udzielonej. 

00:39:25 – 00:39:37 

Krzysztof Debich: 

Dobrze, Pani Skarbnik czy… mam takie pytanie. Czy Powiat Kutnowski był zaangażowany w 

finansowanie studiów Pana Starosty i Pani Wicestarosty na… w Collegium Humanum? 

00:39:38 – 00:39:46 

Jolanta Skowrońska: 

Od kiedy ja jestem, czyli od kwietnia 2021 roku, na pewno nie. 

00:39:48 – 00:39:50 

Krzysztof Debich: 

A lata wcześniejsze? 

00:39:52 – 00:40:02 

Jolanta Skowrońska: 

Tak jak powiedziałam, Panie Radny, od kwietnia 2021 roku mogę potwierdzić, że nie. Natomiast nigdy 

się nie zagłębiałam... 

00:40:01 – 00:40:02 
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Daniel Kowalik: 

Ja już odpowiadam. 

00:40:02 – 00:40:04 

Marek Ciąpała: 

Pan Starosta Kutnowski, proszę bardzo. 

00:40:04 – 00:40:05 

Daniel Kowalik: 

Nie wiem. 

00:40:06 – 00:40:11 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję. Pan Krzysztof jeszcze kontynuuje, tak? 

00:40:12 – 00:40:15 

Krzysztof Debich: 

Pan Starosta rozumiem, że odpowiada również Pani… w imieniu Pani Wicestarosty, tak? 

00:40:17 – 00:40:21 

Daniel Kowalik: 

Wie Pan co, no wiem na co wydawane były pieniądze przez 5 lat w Powiecie Kutnowskim. 

00:40:21 – 00:40:23 

Krzysztof Debich: 

Bardzo się cieszę. Dziękuję bardzo. 

00:40:24 – 00:40:32 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze chciałby zabrać głos? Pan Radny Zbigniew 

Filipiak, proszę bardzo. 

00:40:35 – 00:41:18 

Zbigniew Filipiak: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, oczywiście za moment Państwo mi zarzucicie, że mówię nie na 

temat, ale nie ma punktu „sprawy różne”, bo właściwie to pytanie jest na… na punkt „sprawy różne”. 

Natomiast chodzi, proszę Państwa, pytam się tutaj przy budżecie o informację, którą Państwo 

podajecie na billboardach wyborczych dotyczącą pozyskanych środków finansowych. Z odpowiedzi, 

na którą Państwo, żeście udzielili Pani Radnej Edycie Ledzion, ta sytuacja troszkę wygląda inaczej. No  
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brakuje do tej kwoty 150 000 000, tam około ponad 15 000 000, więc proszę się do tego 

ustosunkować. Dziękuję. 

00:41:19 – 00:41:29 

Daniel Kowalik: 

Szanowny Panie Radny, na dzisiejszą chwilę tych środków jest z tego, co wiem więcej, ale poproszę 

Panią Skarbnik (nieczytelny zapis) to dokładnie. 

00:41:32 – 00:43:24 

Jolanta Skowrońska: 

Szanowni Państwo, jeżeli mam przedstawiać dokładnie to muszę mieć przed sobą materiały, bo nie 

chciałabym rzucać tutaj, kolokwialnie mówiąc, kwotami, a później z głowy mogę pomylić. Natomiast, 

tak jak Pan Starosta powiedział, te środki na pewno są w takiej kwocie. Odpowiedź, która była dla 

Państwa przedstawiana, czekamy tylko na kwestię podpisania umowy na kolejne wnioski, gdzie już 

jest oświadczenie Pana Starosty i Pani Wicestarosty podpisane o przyjęciu środków, chociażby 

dofinansowania kolejnej drogi. Nie pamiętam nazwy, czy modernizacja, czy remont. Natomiast to jest 

ze środków Wojewody. To jest kolejnych kilka milionów, wtedy również wprowadzamy wkład własny 

do nich. Mamy to zabezpieczenie w wolnych środkach, które czekają w pogotowiu na zabezpieczenie 

tego. Za chwileczkę też będziemy wprowadzać środki z pozyskanych… z pozyskanego wniosku na 

cyberbezpieczny samorząd, bo to już też wiadomo i to jest… są informacje ogólnodostępne na stronie 

Ministerstwa, więc Panie Starosto, Pan wybaczy, ale jeżeli mam odnosić się konkretnie i mam mówić 

to musiałabym wrócić do materiałów. Nie chciałabym tutaj rzucać kwotami, za które potem Państwo 

będziecie no pociągali tak, że jednak może tam grosz gdzieś uciekł. Dziękuję. 

00:43:25 – 00:43:26 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję. Starosta Kutnowski, proszę. 

00:43:26 – 00:43:45 

Daniel Kowalik: 

Pani Skarbnik, więc poprosimy o wskazanie, czy ta kwota 150 000 000 zł jest kwotą mniejszą, czy 

większą, czy… czy inwestycje wykonane w tej kadencji w latach 2018-2024 przekroczą kwotę 150 000 

000 zł. 

00:43:46 – 00:44:05 

Jolanta Skowrońska: 

Tak, mogę to potwierdzić i tak jak wcześniej powiedziałam, to jest kwestia najbliższego czasu. 

Oświadczenia są przyjęte, więc mamy gwarantowane te dodatkowe środki i to są środki pozyskane, 

więc jest to kwota 150… ponad 150 000 000. Dziękuję. 

00:44:06 – 00:44:07 

Marek Ciąpała: 
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Proszę bardzo, Pan Radny. 

00:44:07 – 00:44:22 

Zbigniew Filipiak: 

Ad vocem tej wypowiedzi. Szanowni Państwo, otóż oczywiście, no mówimy do końca roku, czy tam w 

jakimś czasie pozyskujemy (nieczytelny zapis) itd. Państwo podaliście konkretną datę, podaliście 

odpowiedź i na ten moment (nieczytelny zapis) kwota była niezgodna. Dziękuję. 

00:44:23 – 00:44:25 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Proszę bardzo, Pan Starosta. 

00:44:26 – 00:44:55 

Daniel Kowalik: 

Mówi Pan nieprawdę. Na każdym materiale wyborczym, przede wszystkim, kwota jest wskazywana 

jako kwota, która przeznaczona jest na inwestycje w latach 2018-2024. Wliczając w to również 

inwestycje, które toczą się na majątku Kutnowskiego Szpitala Samorządowego. I powtarzam Panu 

ponownie, że ta kwota przewyższa kwotę 150 000 000 zł. 

00:44:56 – 00:46:36 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno 

nazwiska Państwa Radnych, prosząc o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź 

„Wstrzymuję się od głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Jestem za 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Wstrzymuję się 

Artur Gierula: Przeciw 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem przeciw 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 
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Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: … 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 12 głosach za, 2 
głosach przeciwnych i 4 wstrzymujących. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 379/72/2024 w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. 

Punkt 2b 

00:46:38 – 00:46:58 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2b. Jest to podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o 
uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kutnowskiego na lata 2024-2040. Projekt 
uchwały otrzymali Państwo z materiałami na sesję. Poproszę Panią Jolantę Skowrońską, Skarbnik o 
omówienie uchwały. 

00:46:59 – 00:48:04 

Jolanta Skowrońska: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej jest związany z dostosowaniem kwot po stronie planu dochodów, planu wydatków oraz 
planu przychodów. Dochody planowane po zmianach stanowią kwotę 263 148 266,45 zł. Wydatki, 
plan po zmianach 284 147 703,34 zł. Wynik budżetu jest deficytem, stanowi kwotę 20 999 463,89 zł, 
a plan przychodów po zmianach to kwota 21 890 826,11 zł. Pozostałe pozycje w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej nie ulegają zmianie. Rozchody pozostają na dotychczasowym poziomie i 
stanowią kwotę 891 389,22 zł. Dziękuję. 

00:48:06 – 00:49:47 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przechodzimy, proszę 
Państwa, do głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Wstrzymuję się 

Marek Drabik: … 
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Zbigniew Filipiak: Wstrzymuję się 

Artur Gierula: Przeciw 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem przeciw 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: … 

Bartosz Serenda: Za 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 11 głosach za, 2 
głosach przeciwnych i 5 wstrzymujących. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 380/72/2024 w sprawie 
zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kutnowskiego na lata 2024-
2040. 

Punkt 2c 

00:49:47 – 00:51:27 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2c. Jest to podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
152/26/2016 Rady Powiatu w Kutnie z dnia 31 sierpnia 2016 roku w sprawie wprowadzenia 
„Regulaminu w sprawie wysokości oraz szczegółowych warunków przyznawania dodatków do 
wynagrodzenia zasadniczego oraz sposobu obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli i placówek, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Kutnowski”, zmienionych uchwałą nr 162/30/2016 Rady Powiatu w Kutnie 
z dnia 2 listopada 2016 roku i uchwałą nr 69/14/2019 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 25 września 
2019 roku oraz uchwałą nr 291/40/2022 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 21 grudnia 2022 roku. 
Projekt uchwały otrzymali Państwo z materiałami na sesję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w  
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przedmiotowej sprawie? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. Marek Ciąpała: Jestem za, 
Krzysztof Debich… 

00:51:27 – 00:51:29 

(nieczytelny zapis) 

00:51:30 – 00:51:31 

Marek Ciąpała: 

Proszę bardzo. 

00:51:33 – 00:51:37 

Krzysztof Debich: 

Jakie będą skutki finansowe tej uchwały dla budżetu powiatu i z czego zostaną sfinansowane? 

00:51:39 – 00:51:42 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pani Skarbnik udzieli odpowiedzi. 

00:51:48 – 00:52:02 

Jolanta Skowrońska: 

Szanowni Państwo, skutki były wyliczane oczywiście dla całego roku, 12 miesięcy. To jest kwota bez 
5… 495 000, o może tak, skutki finansowe. 

00:52:03 – 00:52:04 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. 

00:52:04 – 00:52:05 

Krzysztof Debich: 

Z czego będą sfinansowane? 

00:52:06 – 00:52:06 

Jolanta Skowrońska: 

Z nadwyżki. 

00:52:10 – 00:54:25 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przechodzimy do 
głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Jestem za 
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Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: … 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 18 głosach za, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 381/72/2024 w sprawie 
zmiany uchwały nr 152/26/2016 Rady Powiatu w Kutnie z dnia 31 sierpnia 2016 roku w sprawie 
wprowadzenia „Regulaminu w sprawie wysokości oraz szczegółowych warunków przyznawania 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz sposobu obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli i placówek, dla których 
organem prowadzącym jest Powiat Kutnowski”, zmienionej uchwałą nr 162/30/2016 Rady Powiatu w 
Kutnie z dnia 2 listopada 2016 roku i uchwałą nr 69/14/2019 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 25 
września 2019 roku oraz uchwałą nr 291/40/2022 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 21 grudnia 
2022 roku. 

Punkt 2d 

00:54:25 – 00:56:11 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2d. Jest to podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie 
Krzyżanów zadania w zakresie zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 2161E. Projekt uchwały  
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otrzymali Państwo wraz materiałami na sesję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w 
przedmiotowej sprawie? Nie widzę. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Za 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: … 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że wyniku głosowania przy 18 głosach za, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 382/72/2024 w sprawie 
przekazania Gminie Krzyżanów zadania w zakresie zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 2161E. 

Punkt 2e 

00:56:11 – 00:57:44 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2e. Jest to podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań, na które 
przeznacza się środki finansowe Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 
roku 2024. Projekt uchwały otrzymaliście Państwo wraz z materiałami na sesję. Czy ktoś z Państwa 
chciałby zabrać głos w przedmiotowej sprawie? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania imiennego. 
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Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Jestem za 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: … 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 18 głosach za, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 383/72/2024 w sprawie 
określenia zadań, na które przeznacza się środki finansowe Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w roku 2024. 

Punkt 2f 

00:57:45 – 00:58:03 

Marek Ciąpała: 

Kolejny punkt to jest 2f. Jest to podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu dla Placówki 
Opiekuńczo-Wychowawczej „Tęcza” w Kutnie. Projekt uchwały otrzymali Państwo wraz z materiałami 
na sesję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w przedmiotowej sprawie? Pan Radny Krzysztof 
Debich, proszę bardzo. 

00:58:04 – 00:58:38 
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Krzysztof Debich: 

Proszę o omówienie, nie wiem do kogo to zaadresować, o omówienie zmian wprowadzonych teraz w 
tym statucie w stosunku, jak rozumiem, do tego poprzedniego statutu, który był (nieczytelny zapis) 
placówce. Paragraf itd., jakie zmiany zostały tutaj wprowadzone, bo to niestety nie jest dobra 
formuła. Na sesji nadzwyczajnej w dyskusji nad statutami nie było szansy, żeby… żeby mówić tutaj o 
tych komisjach, więc bym prosił o przedstawienie tego. No jest lakoniczne trochę uzasadnienie 
uchwały. 

00:58:41 – 00:58:52 

Marek Ciąpała: 

Omówi ten temat Pani Dyrektor Marta Znyk. I proszę Państwa, może tutaj do mównicy poprosimy. 
Będzie Pani wygodniej. 

00:58:53 – 00:58:56 

Marta Znyk: 

Wolałabym na… wolałabym tu może na stoliku. 

00:59:03 – 00:59:07 

Marek Ciąpała: 

Proszę… proszę bardzo, oddaję Pani głos, Dyrektor. 

00:59:14 – 01:01:13 

Marta Znyk: 

Chciałam powiedzieć, że wprowadzenie… wprowadzenie zmian do akurat tego statutu było wiele. 
Wynika to z… z doprecyzowania nazewnictwa, jak również też i wynika z różnych zaleceń, które 
mieliśmy po kontroli placówki. Stwierdziliśmy, że wygodniej byłoby gdyby jednak nadać ponownie 
ten statut, niż wprowadzać jakby drobne zmiany w nazew… w nazewnictwie. Zmiany dotyczyły 
głównie uregulowania… uregulowania w statucie takich rzeczy związanych z obsługą placówki 
„Tęcza”… z obsługą placówki „Różany Zakątek… Zakątek” przez placówkę „Tęcza”, jak również i były 
odniesieniem do ustawy, zmian w ustawie o wspieraniu rodziny i systemie pomocy w systemie pieczy 
zastępczej związane m.in. z dysponowaniem środkami z tzw. kieszonkowego wychowania. Nie wiem, 
czy to wystarczy, bo naprawdę gdybym miała się kolejno jakby odwoływać do poszczególnych 
paragrafów, mogłoby to być jakby trochę trudne. Dlatego też jest ponownie, bo nie mam w tym 
momencie, aż takiego tutaj przy sobie odnośnika, w którym momencie w poprzednim statucie był 
jakiś zapis, tak. Potrzebowałabym chwili, żeby to zanalizować. Ale było ich na pewno wiele, dlatego 
uznaliśmy, że statut należy wprowadzić ponownie, niż robić zmiany w poszczególnych paragrafach 
statutu wcześniejszego. 

01:01:15 – 01:01:18 

Marek Ciąpała: 

Rozumiem, że Pan Radny Krzysztof Debich, proszę bardzo. 

01:01:32 – 01:01:36 

Krzysztof Debich: 



19 
 

Protokół z LXXII sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 marca 2024 roku 

Czy coś się stanie, jeżeli ten statut nie zostanie przegłosowany na tej sesji? 

01:01:44 – 01:02:08 

Marta Znyk: 

To znaczy, no decyzja to należy do Państwa Radnych tak, ale no uważam, że został on przygotowany 
dobrze, zgodnie z zaleceniami, które mieliśmy po kontroli, jak również zgodnie odpowiada przepisom 
prawa w zakresie funkcjonowania tej placówki. 

01:02:09 – 01:02:12 

Marek Ciąpała: 

Pan Radny Bartosz Serenda, proszę bardzo. 

01:02:13 – 01:02:24 

Bartosz Serenda: 

Dziękuję, Panie Przewodniczący. Rozumiem, Pani Dyrektor, że to są poprawki wynikające z dwóch 
faktów. Po pierwsze ustawowych obowiązków, a po drugie zaleceń pokontrolnych. 

01:02:24 – 01:02:24 

Marta Znyk: 

Tak. 

01:02:25 – 01:02:25 

Bartosz Serenda: 

Dziękuję bardzo. 

01:02:27 – 01:02:33 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Krzysztof Debich chciał jeszcze kontynuować? 

01:02:34 – 01:02:34 

Krzysztof Debich: 

Nie, nie, nie. 

01:02:35 – 01:04:02 

Marek Ciąpała: 

To dziękuję również Pani Dyrektor. Przechodzimy do głosowania imiennego. Wyczytuję kolejno 
nazwiska Państwa Radnych. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Wstrzymuję się 

Marek Drabik: … 
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Zbigniew Filipiak: Wstrzymuję się 

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: … 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 15 głosach za, głosów 
przeciwnych nie było i 3 wstrzymujących. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 384/72/2024 w sprawie 
nadania statutu dla Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Tęcza” w Kutnie. 

Punkt 2g 

01:04:03 – 01:04:52 

Marek Ciąpała: 

Kolejny punkt to jest punkt 2g. Jest to podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 149/25/2020 
Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 30 listopada 2020 roku w sprawie utworzenia placówki 
opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego pod nazwą Placówka „Różany Zakątek” w Kutnie, 
zmienionej uchwałą nr 239/41/2022 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 9 marca 2022 roku. Projekt 
uchwały otrzymali Państwo wraz materiałami na sesję. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 
głos? Pan Radny Krzysztof Debich, proszę bardzo. 

01:04:53 – 01:05:14 

Krzysztof Debich: 

To (nieczytelny zapis) podobna sytuacja jak w przypadku tego poprzedniego statutu z odpowiedziami 
Pani Dyrektor. W związku z tym nie będę miał w tym zakresie więcej pytań, ale bardzo bym prosił,  
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żeby… żeby mogły te (nieczytelny zapis) komisje pracować na tym statutem i omówić go w trakcie 
prac Komisji, nie wprowadzać tego na sesję nadzwyczajną. Dziękuję. 

01:05:15 – 01:05:21 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Panu Radnemu. Głos teraz zabierze Pan Marek Jankowski. Proszę bardzo. 

01:05:21 – 01:05:25 

Marek Jankowski: 

Takie krótkie pytanie, ilu uczestników mamy w tej chwili w „Różanym Zakątku”? 

01:05:25 – 01:05:26 

Marta Znyk: 

14. 

01:05:27 – 01:05:27 

Marek Jankowski: 

Dziękuję. 

01:05:29 – 01:07:57 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Wstrzymuję się 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Wstrzymuję się 

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 



22 
 

Protokół z LXXII sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 27 marca 2024 roku 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: … 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję bardzo. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 15 głosach za, 
głosów przeciwnych nie było i 3 wstrzymujących. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 385/72/2024 w 
sprawie zmiany uchwały nr 149/25/2022 Rady Powiatu Kutnowskiego, na 2020, przepraszam, Rady 
Powiatu Kutnowskiego z dnia 30 listopada 2020 roku w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo-
wychowawczej typu socjalizacyjnego pod nazwą Placówka „Różany Zakątek” w Kutnie, zmienionej 
uchwałą nr 239/41/2022 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 9 marca 2022 roku. 

Punkt 3 

01:07:58 – 01:08:11 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 3. Jest to sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy 
w Kutnie za 2023 rok. Sprawozdanie przyjmujemy do wiadomości. 

Punkt 4 

01:08:12 – 01:08:30 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 4. Jest to zakończenie obrad. Wyczerpaliśmy dzisiejszy porządek 
obrad. Dziękuję wszystkim Państwu za udział w sesji. Zamykam obrady LXXII sesji Rady Powiatu 
Kutnowskiego. Pozwólcie Szanowni Państwo, że… 

 

Sesja nagrana była na płycie CD opisanej LXXII Sesja Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 27 marca 

2024 roku. 

Protokołowała: 

Monika Gawryszczak 
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